
Ad.1.

Predsjednik Simunec predlaZe da se na Europska ili Svjetska prvenstva na kojima nastupa

reprezentacija ide organiziranim prijevozom, odnosno da istu vozifirma ovlaitena za prijevoz

putnika. Razlika u cijeni nije neito posebno velika alije odgovornost neusporediva.

Nakon niza primjera u raspravi jednoglasno je usvojen prijedlog da Savate reprezentaciia

Hrvatske (assaut i combat) putuje na EP ili SP organiziranim prijevozom.

Ad.2.

Pod drugom todkom dnevnog reda predsjednik Simunec izlale primjere nedolidnog

ponaianja Kristijana Tepe5a na raznim natjecanjima.

U raspravu se ukljuduju i ostali ilanovi UO sa nizom prijedloga.

Zeljka Jarec Bukal: Predlaiem da se organizator mora postaviti prema takvim osobama i

preuzeti odgovornost.

ZaklluEak pod drugom toEkom dnevnog reda je da treba osigurati zonu natiecanja u koioj
je dozvoljen pristup samo licenciranim i prijavljenim trenerima i natiecateliima.

Ad.3.

Pod treiom todkom dnevnog reda predsjednik UO Predrag Simunec daje na raspravu

Skolovanje trenerskog kadra za potrebe osposobljavanja trenera.
lznosi niz primjera iz 5kolovanja proteklih generacija koje su se Skolovale za potrebe

trenerskog kadra.

Nakon poduie diskusije zakljuiak pod 3.toEkom dnevnog reda je da se svi zainteresirani za

Skolovanje trenerskog kadra priiave do 3l.prosinca 202l.god. zakliuino.

Ad.4.

Pod 4.todkom dnevnog reda predsjednik 5imunec iznosi prijedlog da se proglaienje najboljih

sporta5a i sportaSica napravi odvojeno od godiSnje skupltine iz viSe razloga.

Nakon poduie rasprave donesena je jednoglasna odluka da se progla5enie najboljih
sportaSa i sporta5ica napravi odvojeno od godi5nie SkupStine HSS-a.

Ad.s.

Pod s.todkom dnevnog reda predsjednik sudadke organizacije gosp. Hrvoje Velii predlaZe da

se na istoj svedanoj priredbi proglaSenja najboljih sporta5a i sportaiica, dodjeli i priznanje

svim sucima koji su ove godine sudili kao i medunarodnim sucima za njihov dugogodiSnji rad

na medunarodnim natjecanjima.

Nakon krade rasprave prijedlog prihvaden.


